

Leder/bestyrelsesdag
Søndag d.29/06/25

Vigtige punkter

- Arbejdsdag efterår
D. 21 september
- Nat i naturen
 - d.6/9
 - Skal vi have et arrangement?
Vi slår det sammen med åbent hus og starter efter frokost, hvor vi har nogle spejderaktiviteter, og så er der fælles bål mad og overnatning for dem der har lyst til at blive og opleve naturen
Marie og Iben er tovholder
Kigge på om vi evt kan få lidt fondsmidler
- Aktivitetsdag/Åben hus ved hytten
 - Den årlige aktivitetsdag ved vestbirk søerne er aflyst i år
Vi slår det sammen med nat i naturen og starter efter frokost, hvor vi har nogle spejderaktiviteter, og så er der fælles bål mad og overnatning for dem der har lyst til at blive og opleve naturen
Marie og Iben er tovholder
Kigge på om vi evt kan få lidt fondsmidler
- Lederstatus/ søgning af nye ledere
 - Hvad er status efter sommerferien i de forskellige grene?
De store grene har de samme ledere og mangler ikke nogle
De små grene er det lidt kritisk
 - de er pt Marie og Mette og en enkelt forældrehjælper (Tobias)
 - Nisse hjælper gerne til
 - Simone vil gerne hjælpe som forældrehjælper
 - Iben og Rasmus vil gerne være "Nødkald" hvis der er behov for det, særligt så vi ikke skal aflyse for mange møder unødigt
 - Vi tager rigtig gerne imod nye faste ledere nede ved de mindste om torsdagen (måske vi kan hverve nogle til åbent hus)
 - Hvad skal vi gøre/ hvad kan vi gøre for at få flere ledere?
Vi mangler optimalt 4 nye ledere
Sedler på badeværelset omkring at vi mangler ledere, og 5 facts om hvorfor det er fedt at være leder
Sjov, humoristiske opslag ved hytten, og på facebook
- Diagnosebørn særligt ved mikro/mini
 - Mette har en bekymring angående disse, særligt grundet de minimale lederkræfter i forhold til udfordrende børn, og ønsker en gruppebeslutning om hvordan og hvornår vi skal takle/rumme dem og hvornår det er okay at sige fra

Vi vil rigtig gerne have oplysninger om allergier, sygdomme, diagnoser
Vi skal have kigget på vores indmeldelse
Der skal skrives ind i velkomstmail at vi gerne vil have oplysninger om særlige behov
Vi tænker over det indtil næste bestyrelsesmøde, og laver en politik der.

- Ny formand/forkvinde/forperson
 - Berit går af ved næste rådsmøde
 - Vi skal have fundet en ny, Marie er interesseret i at overtage, men så mister vi en leder ved de små grene
 - Skal vi ud og finde en ny eller skal vi have Marie som formand/forkvinde/forperson?
Max vil gerne være formand i en 2 årig periode, når Berit går af.
Når Max går af, vil Marie gerne overtage, og så er planen at vi har fået nogle nye ledere.
- Spejdernes lejr 2026 - Hvilke grene deltager
Det er på hedeland
Junior, Trop og Senior tager afsted på fuld lejr
Mini tager med på første halvdel af lejren
Der skal afholdes infomøde omkring sommerlejr, det afholdes på arbejdsdagen
Rasmus og Nisse er tovholder
- Børneattester
 - Er alles fornyet?
 - Indtil videre har jeg fået besked om at følgende skal have fornyet - Chjade, Mette, Nisse
 - Line kontakter korpskontoret og finder ud af hvordan vi lige gør med de verserende børneattester, da de ikke får besked om det, så de kan få den opdateret

Hvis vi kan nå det punkter

- Hyttegruppe/Hytte pedeller
 - En gruppe af forældre der er interesseret i at sørge for vedligeholdelse af hytten løbende
 - samt vedligehold af udeområderne når de trænger (ukrudt, stier i skoven osv.)
 - Vi rækker ud til de forældre der har tilbudt hjælp med opgaver i hytten, og hører om de er interesseret i at indgå i en gruppe af hyttepedeller
- Nye gruppet-shirts
 - Der er blevet ønsket at vi får nogle nye
Line forespørg Din Grafiker omkring mulighederne og priserne
Vi vil gerne låne et størrelsesudvalg inden vi laver endelig bestilling
- Oprykningslejr
 - Den skal omdøbes til Gruppelejr

- Hvor skal vi være henne
 - Hvad fungere/ hvad fungere ikke
 - Skal vi tilbyde forældre der ikke selv har at låne overnatningsgrej, så de kan deltage?
 - Den hedder fremover Gruppelejr for at undgå at nogle ikke deltager fordi de ikke skal rykke op.
 - Vi vil gerne bruge lejrplads Æbleskoven
 - Det er i uge 19
 - Vi vil gerne tilbyde at forældre kan låne overnatningsudstyr såfremt de ikke selv har til at kunne deltage
 - Blive bedre til forventningsafstemning blandt ledere og hjælpere før og under, få gerne sat navne på hvem der gør hvad og hvornår
 - Iben er tovholder - sørge for at booke stedet
-
- Arbejdsopgaver forældre kan hjælpe med
 - Rensning af tagrender
 - Nye gardiner
 - Rengøring af hytten
 - Rengøring af WC'er
-
- Gruppetur
 - Det er i hytten ca. feb/marts måned
 - Skal den have et fast sted
 - Skal den have en fast dato/uge
 - Den skal hedde Hyttetur, så der ikke er tvivl om at det er i en hytte
 - Vi fastlægger os på uge 8
 - Vi vil gerne bruge den Sømosegård igen
 - Vi vil KUN have kage i foliebakker
 - Line er tovholder
-
- Ledergaver
 - Vi mangler at få ledergave for de sidste to år
 - Nogle forslag/ ønsker til hvad det skal være
 - Budget for de to år tilsammen er 200-250 kr
 - Der foreslås at vi får et nyt stk logo tøj, Line undersøger mulighederne
 - Line og Berit arbejder videre på at finde en gave
-
- Sommerlejr
 - Er der styr på årets sommerlejr?
-
- Fondsgruppe
 - Vi skal have lavet en gruppe bestående af
 - 1-2 ledere
 - 2-4 forældre
 - Meningen er at de skal søge fonder til de ting vi gerne vil have økonomisk hjælp til så det ikke er leder og bestyrelse der har ansvaret for at få lavet ansøgningerne
 - Dorte Kajhøj kunne være interesseret

- Maiken kunne være interesseret
- Line vil gerne være med
- Nisse vil gerne være leder kontakt
- Vi søger JemogFix om udvidelse af brændeskur
- Reklameplakater i byen
 - Skal vi reklamere bedre/mere i byen for gruppen
 - Line har lavet nogle plakater der er klar til at blive trykt
 - Der skal sættes QR kode på(den laver Marie), der skal ikke stå kom og vær spejder, men blot vores oplysninger
 - Der skal sættes op i børnehaver og skoler
 - Iben printer op til 20, der laves en oversigt over hvilke og hvor mange af hver
- Gruppeflag i flagstangen
 - Nanna oplyser at hun ofte bliver mødt med undren over hvor vores hytte ligger, da mange ikke er klar over den ligger oppe bag skolen, hun foreslår derfor at vi har gruppeflag i flagstangen så vi synliggør hvor vi høre til
Der er levet hængt et dds flag op i flagstangen
Hvis det får lov at blive hængende vil vi gerne investere i et gruppe flag
- Bevoksning på skrænten
 - Storms far kender en der arbejder med læbælte bevoksning, som han gerne vil spørge om der er mulighed for at vi kan få deres overskudsplanter enten som donation eller meget billigt til efteråret, da de alligevel bare kassere deres overskuds planter når sæsonen er ovre.
 - Han nævner at det kan være bla hassel, mirabella osv.
 - Det siger ja tak til
- **Næste bestyrelsesmøde er d. 13/8 kl. 18.00 med aftensmad**

Evt.

- Vi skal have reklame på vores sociale medier kontinuerligt
- Leder/bestyrelsesdag d. 26/10
- Kollektivuge er i uge 48
- ØB/ Velux Æbleskive arrangement 28/29
- Bestyrelsesmøde uge 47 (primært ØB)